
Sodininkų bendrijos“Politechnika”kodas 160208416 

Buveinės adresas: Naujasodžio kaimas, Karmėlavos sen., Kauno raj.,Lietuvos Respublika 

Registro tvarkytojas VĮ Registrų centras 

VISUOTINIO PAKARTOTINIO ATASKAITINIO – RINKIMINIO SUSIRINKIMO, 
PROTOKOLAS Nr. 13 

2014 m. balandžio 26 d. 

Nesusirinkus 2014-03-29 kvorumui ir neįvykus susirinkimui, pakartotinis susirinkimas įvyko 
2014-04-26 d.,  dalyvauja 35 SB „Politechnika“ nariai (sąrašas pridedamas).  

Visuotinis pakartotinis SB „Politechnika“ susirinkimasyra teisėtas ir gali priimti sprendimus. 

Apie šaukiamą sodų bendrijos „Politechnika“ visuotinį susirinkimą 2014-03-29 ir visuotinį 
pakartotinį susirinkimą 2014-04-26 d. bendrijos nariai informuoti įstatuose numatyta tvarka. 

Susirinkimo primininku išrinktas Alfredas Otas 

Susirinkimo sekretore išrinkta Marija Bačauskienė.  

Darbotvarkė: 

1. Dėl darbotvarkės tvirtinimo. 
2. Dėl balsų skaičiavimo komisijos. 
3. Dėl SB ataskaitos už 2013 m. ūkinę, finansinę veiklą.  
4. Dėl ūkinės finansinės veiklos revizijos rezultatų. 
5. Dėl anketinės apklausos „Dėl SB likvidavimo“ rezultatų. 
6. Dėl veiklos plano 2014 metams. 
7. Dėl SB nario ir tikslinių mokesčių dydžio patvirtinimo. 
8. Dėl SB „Politechnika“ sąmatos 2014 metams patvirtinimo. 
9. Dėl mokesčio už naudojimąsi SB laistomuoju vandeniu, kelio apšvietimu bei kitais 

bendrojo naudojimosi objektais išstojusiems iš bendrijos dydžio patvirtinimo. 
10. Dėl SB „Politechnika“ pirmininko atsistatydinimo ir dalies valdybos narių rinkimų 

(vietoje atsistatydinančių). 
11. SB narių klausimai, diskusijos. 

 

Darbotvarkė patvirtinta visų dalyvaujančių susirinkime sodo bendrijos narių balsais. 
Susirinkimo sekretorė informavo apie dalyvaujančių skaičių. Balsų skaičiavimui išrinkta 
Edita Blažienė. 

1.SVARSTYTA. SB ataskaita už 2013 m. ūkinę, finansinę veiklą.  

SB pirmininkė I. Gerčienė pristatė SB ataskaitą už 2013 m. ūkinę, finansinę veiklą. Ji savo 
ataskaitoje pakomentavo ankstesnio visuotinio susirinkimo kiekvieną nutarimo punktą, kaip 
jis buvo įvykdytas, kokia pinigų suma buvo išleista. (Ataskaita pridedama).Po atskaitos Irena 
Gerčienė atsakė į pateiktus narių klausimus. 



NUTARTA. Įvertinti SB valdybos darbą 2013 m. teigiamai. 

„Už“ - 33;  „Prieš“ – 0;  „Nebalsavo“ – 2; 
 

2. SVARSTYTA. Ūkinės finansinės veiklos revizijos rezultatai.  
 

SB revizorius V. Kubilius pristatė ūkinės finansinės veiklos revizijos išvadas. Jis 
pakomentavo Pajamų-išlaidų planą ir jo vykdymą, po to atsakė į F. Grigo pateiktus 
klausimus. (Ūkinės ir finansinės veiklos revizijos ataskaitos pridedamos). 

 
NUTARTA. Patvirtinti revizijos komisijos ataskaitą. 

 
„Už“ - 34;  „Prieš“ – 0;  „Nebalsavo“ – 1; 
 

3. SVARSTYTA. Anketinės apklausos „Dėl sodo bendrijos  likvidavimo“ rezultatai. 
 

Pirmininkė I. Gerčienė susirinkimo dalyvius supažindino su anketinės apklausos dėl SB 
„Politechnika“ likvidavimo rezultatais. Ankstesniame visuotiniame susirinkime SB narys F. 
Grigas primygtinai reikalavo galvoti apie sodo bendrijos likvidavimą ir kaimo bendruomenės 
kūrimą. Nors nebuvo priimtas nutarimas ištirti bendrijos narių nuomonę, valdyba ėmėsi 
tokios iniciatyvos. Buvo išdalinta 150 anketų, iš jų sugrąžinta 30. Iš 30-ties 5 nariai pasisakė 
už SB likvidavimą, 25 –už tai, kad liktų sodininkų bendrija. Pirmininkė pastebėjo, kad 
anketos rezultatus galima vertinti taip, jog dauguma narių nenusiteikę naikinti bendrijos. 
Negrąžinusius anketų galima vertinti kaip nepasisakiusius už bendrijos likvidavimą.  
Žodžio paprašė F. Grigas. Jis vėl pasisakė už bendrijos likvidavimą ir kaimo bendruomenės 
kūrimą tikslu – pretenduoti į ES projektines lėšas. Tačiau didesnio pritarimo nesulaukė. F. 
Grigas pateikė keletą pasiūlymų į nutarimą. 
 
NUTARTA: 
3.1. Įvertinus apklausos rezultatus, konstatuoti, kad bendrijos nariai nekeičia SB statuso. 
3.2. Įpareigoti valdybą surengti pakartotinę SB „Politechnika“ apklausą dėl SB likvidavimo 
bei kaimo bendruomenės kūrimo. 
„Už“ - 31;  „Prieš“ – 0;  „Nebalsavo“ – 4;  

 
4. SVARSTYTA. 2014 m. SB „Politechnika“ veiklos planas. 
 

SB Pirmininkė I. Gerčienė pristatė bendrijos 2014 metų (iki 2014-04) pajamų išlaidų sąmatą, 
pakomentavo valdybos pasiūlytus darbus bendrijoje 2014 metais. 
A. Adomaitis pasiūlė mokesčius palikti po 25 litus nuo aro, A. Ribikauskas - sumažinti 
pirmininkui atlyginimą , bet siūlymai pritarimo nesulaukė. A.Bieliauskas pasiūlė samdyti 
darbininką bendrų plotų, priežiūrai,tačiau  tai buvo palikta spręsti valdybai.  
 
NUTARTA: 
Įpareigoti SB valdybą atlikti šiuos darbus: 

4.1  Atnaujinti takų informacines lentas; 
4.2  Suremontuoti laistomo vandens magistralinį vamzdį; 
4.3  Juridiškai įteisinti vaikų žaidimų aikštelę registrų centre; 
4.4  Prižiūrėti ir remontuoti laistomo vandens siurblinę; 



4.5  Kontroliuoti pakelės gyvatvorės kirpimą ir pakelės šienavimą (už šių darbų 
atlikimą du kartus  per sezoną atsakingi bendrijos nariai, turintys sklypus prie kelio); 
4.6  Tvarkyti SB internetinę svetainę ir skelbti joje  visuotinio susirinkimo ir valdybos 
nutarimus, pajamų-išlaidų sąmatą, skolininkų sąrašus ir kitą su bendrija susijusią 
aktualią informaciją. 
4.7  Užtikrinti laistomo vandens tiekimą nuo gegužės 1 d. iki rugsėjo 30 d. 
4.8. Nustatyti bendrijos nariams galutinę mokesčių sumokėjimo datą – 2014 m. 
liepos 30 dieną. Vėluojantiems skaičiuojami delspinigiai 0,3 procento už kiekvieną 
kalendorinę dieną. 

„Už“ - 31;  „Prieš“ – 1;  „Nebalsavo“ – 3;  
 

5. SVARSTYTA. SB nario  mokesčio ir tikslinių mokesčių dydis. 
 

Pirmininkė I. Gerčienė pakomentavo 2014 m. mokesčių dydį, reikalingą numatytiems 
darbams atlikti bei bendrijos administravimui. 
NUTARTA. Skaičiuoti įnašų dydį bendrijos nariams pagal sklypo plotą – 20 Lt  už arą. 
Patvirtinti SB nario mokestį – 11 Lt/a, tikslinį mokestį 2014 metams –      9 Lt/a; 

„Už“ - 32;  „Prieš“ – 1;  „Nebalsavo“ – 2;  
 

6. SVARSTYTA. SB „Politechnika“ sąmata 2014 metams. 
 

Irena Gerčienė pristatė 2014 metų sąmatą ir atsakė į SB narių klausimus. F. Grigas pasiūlė į 
sąmatą įtraukti lėšas, planuojamas gauti iš sodininkų, išstojusių iš bendrijos, bei išieškotas iš 
skolininkų. 
NUTARTA. Patvirtinti 2014 m. sąmatą (sąmata pridedama). 
„Už“ - 31;  „Prieš“ – 2;  „Nebalsavo“ – 2;  

 
7. SVARSTYTA. Mokestis už naudojimąsi SB laistomuoju vandeniu, kelio apšvietimu  

bei kitais bendrojo naudojimosi objektais išstojusiems iš bendrijos. 
 

Irena Gerčienė pristatė parengtą sąskaitos už 2013 m. projektą. Buhalteris Butrimas atsakė į 
bendrijos narių pateiktus klausimus. 

NUTARTA. 
7.1. Sudaryti sutartis su išstojusiais iš sodininkų bendrijos dėl apmokėjimo už 
naudojimąsi laistomu vandeniu, kelio apšvietimu bei kitais bendrojo naudojimosi 
objektais. 
7.2. Patvirtinti išstojusiems iš bendrijos nariams už naudojimąsi SB laistomuoju 
vandeniu, kelio apšvietimu  bei kitais bendrojo naudojimosi objektais metinį  mokestį - 
144 Lt  už 2013 metus; 
7.3. Mokestį sumokėti iki einamųjų metų birželio 1 dienos. Vėluojantiems skaičiuojami 
delspinigiai 0,3 procento už kalendorinę dieną 

„Už“ - 34;  „Prieš“ – 0;  „Nebalsavo“ – 1;  
 

8. SVARSTYTA. SB pirmininkės Irenos Gerčienės atsistatydinimo prašymas ir 
naujai renkamų SB pirmininko ir valdybos narių kandidatūros. 
 

Irena Gerčienė, padėkojusi bendrijos nariams už bendradarbiavimą ir priimtus nutarimus, 
pasakė atsistatydinanti iš pirmininkės pareigų ir paprašė siūlyti į SB pirmininko vietą bei 



atsistatydinusių valdybos narių vietas kandidatus. Bendrijos nariai pasiūlė kandidatus: 
Danguolę Tuminienę, Arvydą Bieliauską, Ireną Gerčienę, Alfredą Mazeliauską 

NUTARTA:  
8.1. Priimti Irenos Gerčienės atsistatydinimą iš bendrijos pirmininkės pareigų. 
8.2. D.Tuminienę atleisti  iš revizijos pirmininkės pareigų 
8.3 SB „Politechnika“ valdybos nariais išrinkti Arvydą Bieliauską, Albertas    
Mazeliauską,Remigijų Antanaitį,Ireną Gerčienę. 
8.4. SB „Politechnika“ pirmininke išrinkti Danguolę Tuminienę . 
„Už“ - 34;  „Prieš“ – 0;  „Nebalsavo“ – 1;  
 
 
 

Susirinkimo pirmininkas    Alfredas Otas  

Susirinkimo sekretorė   Marija Bačauskienė 

 


